

HAVNEBY KRO

Afbestillingsbetingelser

Annullering af værelse med og uden morgenmad

Bookinger af værelse med og uden morgenmad kan annulleres omkostningsfrit indtil 2 døgn før ankomstdagen. Annulleres værelset efter dette tidspunkt fakturerer vi for den første nat.

Annullering af forudbetalte særophold

Booking af forudbetalte særophold (eks. ophold med ridning eller blow andre aktiviteter) er alle forudbetalte og kan ikke ændres, annulleres eller refunderes efter booking.

Annullering af ophold med middag og/eller særaftaler

Ophold med middag og/eller særarrangementer (som eks. guidede ture) kan afbestilles omkostningsfrit, senest 7 dage før ankomst. Afbestilles der mellem 6 og 2 dage før ankomst, faktureres 50% af opholdets pris. Afbestilles der mindre end 2 dage før ankomst, faktureres opholdets fulde pris.

Cancellation conditions

Cancellation of room with and without breakfast

Bookings of rooms with and without breakfast can be canceled free of charge up to 2 days before the day of arrival. If the room is canceled after this time, we will invoice for the first night.

Cancellation of prepaid special stays

Booking of prepaid special stays (e.g. stays with horse riding or other activities) are all prepaid and cannot be changed, canceled or refunded after booking.

Cancellation of stays with dinner and/or special agreements

Stays with dinner and/or special events (such as guided tours) can be canceled free of charge, no later than 7 days before arrival. If canceled between 6 and 2 days before arrival, 50% of the price of the stay will be invoiced. If canceled less than 2 days before arrival, the full price of the stay will be invoiced.

Stornierungsbedingungen

Stornierung von Zimmer mit und ohne Frühstück

Buchungen von Zimmern mit und ohne Frühstück können bis 2 Tage vor dem Anreisetag kostenfrei storniert werden. Wird das Zimmer nach dieser Zeit storniert, stellen wir die erste Nacht in Rechnung.

Stornierung vorausbezahlter Sonderaufenthalte

Buchungen von im Voraus bezahlten Sonderaufenthalten (z. B. Aufenthalte mit Reiten oder andere Aktivitäten) sind alle im Voraus bezahlt und können nach der Buchung nicht mehr geändert, storniert oder erstattet werden.

Stornierung von Aufenthalten mit Abendessen und/oder Sondervereinbarungen

Aufenthalte mit Abendessen und/oder Sonderveranstaltungen (z. B. Führungen) können bis spätestens 7 Tage vor Anreise kostenfrei storniert werden. Bei einer Stornierung zwischen 6 und 2 Tagen vor Anreise werden 50 % des Aufenthaltspreises in Rechnung gestellt. Bei einer Stornierung weniger als 2 Tage vor Anreise wird der volle Preis des Aufenthalts in Rechnung gestellt.